
Dobrý den,

níže zasíláme odpověď odboru životního prostředí a zemědělství na připomínku: 

         “Pan Bucifal vyslovuje požadavek na vybudování dětského hřiště v části Skalice – 
Kamenec“

Dětské hřiště je možno vybudovat jen na pozemku, který je ve vlastnictví statutárního města Frýdek‐
Místek, je dostatečně velký pro vybudování dětského hřiště, je veřejně přístupný, je prostý věcných 
břemen  a  nevedou na něm inženýrské sítě. Většina pozemků ve vlastnictví statutárního města 
Frýdek‐Místek v lokalitě Skalice‐Kamenec jsou komunikace nebo lesní pozemky, které nejsou vhodné 
pro vybudování nového dětského hřiště. 

Požadavek na vybudování dětského hřiště ve Skalici‐Kamenci je možné po vyřešení výše uvedeného 
na základě požadavku Osadního výboru Skalice zařadit do Zásobníku investic pro okrajovou část 
Skalice. Předpokládané náklady na vybudování dětského hřiště činí cca 1 000 tis. Kč. Realizace 
dětského hřiště je závislá na stanovení priorit jednotlivých investičních akcí uvedených v zásobníku 
investic, které si v současné době stanoví osadní výbor, a dále na schválených finančních prostředcích 
na tuto akci. Realizaci dětského hřiště dle požadavku osadního výboru pak zajistí investiční odbor, 
správu dětského hřiště po jeho vybudování převezme  odbor životního prostředí a zemědělství. 

Odbor životního prostředí a zemědělství upozorňuje, že v zásobníku investic je již zařazen požadavek 
na vybudování dětského hřiště u kulturního domu ve Skalici.
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